
Бошко Томић 

Питање постављено Министарству спољне трговине и економских односа БиХ – „Да ли 

је Министарство до сада дало било какве царинске олакшице за увоз дувана и 

дуванских производа из Хрватске, која је чланица ЕУ? На који начин ћете се 

супротставити увозницима ових производа, а све с циљем заштите домаћих 

произвођача?“ 
 


